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Radny Grzegorz Aliszewski zaproponował, aby Rada Gminy w Jaktorowie stała się bardziej
ekologiczna.

Na ostatniej sesji Rady Gminy Jaktorów we wnioskach na temat pracy rady proponował, aby zastąpić
papierowe dokumenty wersją elektroniczną. Protestował radny Krzysztof Jarosz. W odpowiedzi
Aliszewski podkreślił, że nie chodzi o wszystkie dokumenty. Dodał: – W ten sposób ograniczymy
zużycie papieru. Rozwiązanie już stosowane w innych radach.
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